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CONSILIUL JUDEŢEAN CONSTANŢA 

 

 

Nr. 34355/20.12.2018 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi  19.12.2018  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 19.12.2018, ora 13.00,  în 

Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  

nr.215/2001,  privind administraţia publică locală. 

 

 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia - Președintele 

Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreședinte 

al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Belu Mariana - Secretarul Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului 

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

          De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  

          Lipsesc următorii consilieri județeni: D-na Nedelcu Sabrina Maria. 

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea post-mortem a titlului de "Cetăţean de 

onoare al Judeţului Constanţa" istoricului Adrian Rădulescu. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional nr.1 la protocolul de 

colaborare între Institutul de Arheologie "V. Pârvan", Institutul Naţional al 

Patrimoniului şi U.A.T. Judeţul Constanţa prin Consiliul Judeţean Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.206/2018, aprobarea Actului Adiţional nr.3 la Acordul de Parteneriat încheiat 

între Unitatea Adminstrativ Teritorială Judeţul Constanţa şi Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa, a indicatorilor 

tehnico-economici revizuiţi şi a indicatorilor energetici aferenţi proiectului 

"Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Poarta 

Albă". 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Extindere Delfinariu, 

Municipiul Constanţa" şi a indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţei de traseu pentru 

efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform 

Legii serviciilor de transport public local nr.92/2007, operatorului de transport S.C. 

Flaviu Transcom S.R.L.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

6. Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare constituit în 

favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa 

asupra unor imobile situate în judeţul Constanţa, localitatea Eforie Sud, str. 

Republicii, nr.7 şi aprobarea trecerii acestora din domeniul public al Judeţului 

Constanţa în domeniul privat al Judeţului Constanţa, în vederea desfiinţării 

acestora prin demolare. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

7. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie de la "Asociaţia 

Dobrogea Unită". 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării serviciilor de pază şi 

monitorizare pentru anul 2019 la obiectivele aparţinând Consiliului Judeţean 

Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanţa în domeniul 

public al Judeţului Constanţa. 
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

10. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa 

pentru                          S.C. Bueno Comp S.R.L. în vederea realizării 

lucrărilor "alimentare cu energie electrică, obiectiv cu destinaţia restaurant". 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

11. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenţei Colegiului Director al 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Cojanu 

Maria pentru minorul Conţu Constantin. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea numărului de linii de gardă aprobate 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa prin 

Hotărârea Consiliului Judeţean Constanţa nr.224/27.07.2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor speciale pentru activităţile de 

stare civilă şi evidenţă a persoanelor prestate de către Direcţia Generală de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa în anul 2019. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale pentru furnizarea datelor cu 

caracter personal, la nivel teritorial, de către Direcţia Generală de Evidenţă a 

Persoanelor Constanţa, pentru anul 2019. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii aferente anului 2018 pentru Direcţia Generală de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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18. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018 pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

19. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018, pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018, ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

21. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli, a listei de investiţii şi modificarea programului de evenimente culturale 

pe anul 2018, pentru Biblioteca Judeţeană " I.N. Roman" Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a 

listei de investiţii şi a programului de evenimente culturale pe anul 2018, pentru 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa "Teodor T. Burada". 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

24. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018, pentru Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

25. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

26. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

listei de investiţii pe anul 2018, pentru Teatrul de Stat Constanţa. 
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

27. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018 de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

28. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ teritoriale a 

unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, 

susţinerea programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de 

infrastructură care necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

29. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean şi a listei de investiţii 

pe anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

30. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Cîrchea 

Constantin. 

Iniţiator : Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

31. Proiect de hotărâre privind privind constatarea încetării de drept a unui mandat 

de consilier judeţean 

Iniţiator : Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

X 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Buna ziua, colegi! Ținând cont că se apropie 

sărbătorile de iarnă, grupul de colindători de la Școala „Nicolae Tonița” o să ne 

colinde astăzi și o să vă rog să îi ascultăm câteva minute. Mulțumim foarte mult 

copii.  

 Mi-am dorit, la consiliul acesta, de sfârșit de an, să vină un grup de copii din 

centrele noastre de plasament. Acei copii care nu au avut același noroc ca noi, ca 

ceilalți, să avem părinți. Acei copii care nu au simțit căldura sufletească la fiecare 

sărbătoare.  

 I-am chemat și în acest an să fie lângă noi, să le oferim căldura noastră 

sufletească pentru că merită, sunt copii cuminți și talentați. Copiii de la Centrul 

„Ovidiuˮcare aparține Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Constanța.  
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 După cum vedeți și copiii din centrele noastre de plasament sunt la fel de 

talentați ca și ceilalți copii. Tocmai de aceea, o să fac eu invitația, pentru mâine, la 

ora 13,00, la Centrul „Jean Constantinˮ, fostul cinematograf „Republicaˮ, unde 

copiii din centrele de plasament ale Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului vor susține un spectacol. Și, v-aș ruga, daca puteți, să veniți cu 

toții. Mulțumesc încă odată copii, ne vedem mâine!  

  

 Ținând cont că este ultima ședință din acest an, fiind Anul Centenarului, și le 

mulțumesc încă odată copiilor că au ținut cont de rugămintea mea de a avea și un 

cântec, două, patriotice, vreau să ascultăm, ultima oară, pe anul acesta, Imnul de 

stat al României în cadrul consiliul județean.   

 

<< Se intonează Imnul de stat al României >> 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc foarte mult. Doamna Belu, vă rog să 

faceți prezența.  

D-na Belu Mariana: Sunt prezenți 36 de consilieri județeni. Lipsește doamna 

Nedelcu. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt 36 de consilieri prezenți, ședința este legal 

constituită.  

 Va trebui să citesc demisia unui consilier județean: 

 „Subsemnatul, Mocianu Sorin, consilier din partea Partidului Național 

Liberal, vă informez că începând cu data prezentei îmi depun demisia din funcția 

de consilier județean din motive personale, motive care au determinat absența mea 

consecutivă din cadrul ședințelor Consiliului Județean Constanța.ˮ 

 Pentru aceast lucru va trebui să suplimentăm ordinea de zi cu un punct prin 

care se constată încetarea mandatului de consilier județean.  

    

Dl. Mocianu Sorin: Domnule președinte, v-am depus dovezile mele, de ce am 

demisionat și nu din cauza lui Claudiu Palaz! pentru dumneavoastră, așa, și nici 

partidul nu mă exclude. Că așa a spus domnul Palaz. 

 Vă informez că îmi depun demisia din funcția de consilier județean din 

motive de sănătate și avizate medical, așa cum le-am depus. Motive care au 

determinat absența mea consecutivă din cadrul ședințelor Consiliului Județean 

Constanța.  

 Neg cu fermitate neadevărurile și acuzele nefondate apărute în spațiul 

public, de la domnul Claudiu Iorga Palaz, cel care nu este nimic altceva decât un 

om lipsit de scrupule și umanitate, avid după putere, imagine și nu în ultimul rând 

un dansator pe scena politică. 
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 Să nu uităm că Claudiu Iorga Palaz a zăbovit toată viața la stat în funcții 

plătite din bani publici dar, totuși, locuiește într-un palat aflat pe malul mării, așa 

cum se și postează pe facebook. 

 Suntem la 100 de ani de la marea Unire, la 29 de ani de la Revoluție, iar 

viața românilor nu s-a schimbat cu nimic în bine. Cu siguranță este și vina noastră, 

a politicienilor care în loc să luăm exemplul înaintașilor noștri de acum 100 de ani 

nu facem decât să căutăm ceartă și dezbinare. Așa cum domnul Palaz o face.  

 Invit pe această cale tinerii în politică, PNL Constanța va fi mult mai mult 

decât dornic să le dea o șansă celor care vor să performeze în serviciul public. 

 Le urez mult succes, putere de muncă, în continuare, colegilor mei, consilieri 

județeni, ai PNL Constanța un călduros La mulți ani și Sărbători fericite. 

 Totodată, domnule președinte, vă urez Sărbători fericite și mult succes!  

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc! O să dau citire ordinii suplimentare.  

 - Cine este pentru ordinea de zi suplimentară? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana:  35 voturi pentru.  

 - Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana:  35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea post-mortem a titlului de „Cetăţean de 

onoare al Judeţului Constanţaˮ istoricului Adrian Rădulescu. 

 

 Permiteți-mi să vă spun câteva cuvinte despre acest proiect după care o să 

trecem la votarea lui.  

 

 Stimați colegi, suntem la sfârșitul unui an plin ce a stat sub semnul aniversar 

al Centenarului Marii Uniri și a 140 de ani de revenire a Dobrogei la țară.  

 Aceste evenimente majore ne-au readus în memorie repere ale istoriei 

nemului românesc, sacrificiile, jertfa eroilor pe câmpul de luptă dar și bătălia 

diplomatică în plan politic sau perseverența cu care clasa politică românească a 

apărat cauza tării noastre.  

 Dar valorile, marile personalități, se nasc și în timp de pace și ele merită de 

asemenea prețuirea și recunoștința noastră.  

 În decursul acestui an, o campanie de presă condusă de publicația Ziua de 

Constanța, căreia îi aducem felicitări publice, ne-a remintiti măreția, forța și 

dăruirea unui om de știință constănțean, marele profesor Adrian Rădulescu. 
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 În cadrul campaniei de care vă spuneam a fost prezentat un film documentar 

legat de viața și activitatea acestui select membru al comunității academice 

constănțene.  

 A fost astfel un act de prețuire și de recunoștință a tot ceea ce a oferit 

românilor acest om pe care cu toții nu avem voie să îl uităm și cel puțin noi 

constănțenii.  

 Școala din localitatea natală, Dorobanțu - județul Călărași, alături de școala 

din Valul lui Traian, poartă numele Adrian Rădulescu. O stradă din Constanța are 

de astăzi același nume, Adrian Rădulescu.  

 Vă propun ca și noi, membri consiliului județean, să ne aducem aportul, în 

semn de respect pentru contribuția la viața județului a celui care a fost profesor, 

ctitor de universitate, primar, prefect, director de instituție culturală de rang 

național.  

 Așadar, îi acordăm domnului Adrian Rădulescu, titlul onorific, post mortem,  

de „Cetăţean de onoare al Judeţului Constanţaˮ. 

 O să îl rog pe domnul rector, domnul Bavaru, să susțină un laudatio.  

 

Dl. Bavaru Adrian:  
 Domnule președinte, onorat prezidiu, stimați consilieri, stimați invitați 

dați-mi voie să prezint un laudatio prilejuit de acordarea titlului de Cetăţean de 

onoare, post mortem, profesorului universitar doctor Adrian Rădulescu. 

 Unul din cei mai importanți oameni de cultură ai Dobrogei a fost profesorul 

doctor Adrian Rădulescu, directorul Muzeului de Istorie Națională și Arheologie în 

perioada 1969-1990 și 1992-2000.  

 Profesor la Universitatea „Ovidiusˮdin Constanța din anul 1990 până în anul 

2000 și rector al universității în anii 1990-1991, fiind considerat principalul 

inițiator și ctitor al Universității „Ovidiusˮdin Constanța, desigur împreună și cu 

alți reprezentanți și oameni aleși ai județului și municipiului Constanța.  

 Totodată aș vrea să amintesc că profesorul Rădulescu a fost cadru didactic, 

profesor, și în cadrul Institutului de Învățământ Superior de 3 ani, înființat în 1961, 

până în 1970, fiind în poziție de cumul față de instituția noastră.  

 De asemenea, domnul Adrian Rădulescu a fost primar al municipiului 

Constanța în anii 1989-1990 și prefect al județului Constanța în perioada mai 1990 

– noiembrie 1991. 

 Adrian Rădulescu a mai ocupat și alte funcții importante printre care: 

președinte al filialei Constanța a Asociației Oamenilor de Știință din România, de 

fapt, aceasta a fost înființată în anul 1988 cu domnul Adrian Rădulescu ca 

președinte, asociație care după 1990 a devenit Academia Oamenilor de Știință din 

România cu filiala Constanța, președinte fiind tot domnul Adrian Rădulescu.  
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 Dânsul a mai fost președintele Societății de Studii Clasice. A fost directorul 

Centrului de Studii Ovidiene, președinte al Comisiei Naționale de Arheologie, 

președinte al Comisiei Monumentelor Istorice, membru corespondent al Institutului 

German de Arheologie și încă alte astfel de funcții a îndeplinit în perioada vieții 

dânsului.  

 Adrian Rădulescu s-a născut, așa cum este cunoscut, în ziua de 16 august 

1932, în comuna Dorobanțu din județul Călărași și a decedat la Constanța în ziua 

de 5 mai, anul 2000. 

 A mers la școala generală din satul natal iar liceul l-a început la Călărași și 

l-a terminat în București. 

 În perioada 1951-1956 a urmat cursurile Facultății de Istorie a Universității 

din București și s-a specializat în istorie veche și arheologie.  

 În anul 1956 s-a angajat ca muzeograf la Muzeul de Istorie Națională și 

Arheologie din Constanța, la scurt timp a ocupat funcția de șef de secție apoi, din 

anul 1968, funcția de director adjunct.  

 După trecerea în neființă a fostului director al muzeului constănțean, Vasile 

Canarache, în anul 1969, a preluat funcția de director al muzeului.     

 În anul 1972 a obținut titlul de doctor în istorie veche și arheologie la 

Universitatea Babeș-Bolyai din Cluj Napoca, cu lucrarea „Dezvoltarea 

meșteșugurilor în Dobrogea romană - ceramicaˮ avându-l ca îndrumător pe 

profesorul universitar Constantin Daicoviciu, o mare somitate în domeniul istoriei 

României.   

 Ca om de știință, Adrian Rădulescu, a participat la numeroase cercetări 

arheologice: la Zidul de incintă al Tomisului, Edificiul Roman cu Mozaic, Termele 

Romane, Complexul Rupestru de la Basarabi, Castelu, Teris Albești.  

 În perioada 1974 – 1977 a coordonat lucrările de restaurare a Monumentului 

Triumfal de la Adamclisi și a lucrărilor de amenajare a muzeului din localitate 

unde sunt expuse materiale arheologice descoperite în cetate și din apropierea 

cetății antice. Foarte important, în acest muzeu, sunt metopele și celelalte elemente 

arhitectonice provenite de la monumentul triumfal.  

 De asemenea, Adrian Rădulescu s-a ocupat de realizarea Muzeului de la 

Histria și a sprijinit cercetările arheologice de la Capidava, Callatis, Păcuiul lui 

Soare și altele.  

 Muzeul de la Histria cuprinde piese de arheologie greacă, romană și 

bizantină descoperite în cetate și prin împrejurimi printre aceste fiind: 

basoreliefuri, amfore, vase de ceramică, vase de sticlă, inscripții, bijuterii și altele.  

 Printre temele istorice de care s-a ocupat arheologul Adrian Rădulescu sunt: 

Romanizarea la Dunărea de jos, Organizarea liniei Danubiene și Pontice, 



10 

 

Perpetuarea factorului autohton și altele. O altă preocupare a sa a fost: descifrarea 

și publicarea inscripțiilor inedite. 

 Adrian Rădulescu a participat la numeroase sesiuni științifice, conferințe, 

congrese naționale și internaționale. A acordat o mare atenție sesiunii științifice 

„Ponticaˮ care a ajuns, în prezent, la nr. 51. A fost chiar redactor responsabil al 

revistei științifice „Ponticaˮ și a reluat publicarea cunoscutelor „Anale Dobrogeneˮ 

în anul 1995. 

 Adrian Rădulescu a scris lucrări cu caracter de sinteză sau cu caracter 

monografic publicate în peste 100 de studii științifice și rapoarte de săpături 

arheologice.  

 Cred eu că merită să amintim una dintre lucrările sale de referință pentru 

ținutul dintre Dunăre și Mare, pentru Dobrogea, carte publicată în anul 1979 

împreună cu profesorul universitar doctor Ion Bitoleanu, intitulată „Istoria 

Românilor dintre Dunăre și Mare, Dobrogeaˮ volum republicat în anul 1988 cu 

titlul de „Istoria Dobrogeiˮ. 

 Colectivul Muzeului de istorie națională și arheologie, colectivul de 

specialiști ai Muzeului de Istorie Națională și Arheologie din Constanța, împreună 

cu colectivul de cadre didactice ale Universității „Ovidiusˮ din Constanța au cele 

mai frumoase cuvinte la adresa celui care a fost directorul instituției, timp de 

aproape trei decenii și în același timp creator, rector și profesor al Universității 

„Ovidiusˮ din Constanța.  

 Reprezentanții familiei lui Adrian Rădulescu menționeză totdeauna faptul că 

a fost un soț, un tată și un bunic desăvârșit.  

 Prietenii și foștii săi colaboratori au numai cuvinte de apreciere atunci când 

își amintesc de el. 

 Profesorul universitar și directorul muzeului, Adrian Rădulescu, a promovat 

neîncetat istoria Dobrogei și a avut un rol important în viața cultural-științifică 

dobrogeană. 

 Personal, consider ca o mare onoare pentru mine prietenia și colaborarea pe 

care am avut-o cu acest mare dobrogean. 

 Acestea sunt motivele pentru care, toți cei care, fac parte din colectivul de 

cercetători de la Muzeul de Istorie Națională și Arheologie și a colectivului de 

cadre didactice de la Universitatea „Ovidiusˮ din Constanța propun și susțin 

acordarea titlului de Cetăţean de onoare, post mortem, celui care a fost profesorul 

Adrian Rădulescu. Vă mulțumesc pentru atenție.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc foare mult domnule rector. 

 - Cine este pentru acest proiect? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana:  34 voturi pentru. 
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 O să o rog, de fapt o invit pe doamna Anca Constantin, fiica domnului rector 

și pe nepoata dumnealui, Irina Sudoleanu, care lucrează la Muzeul de Istorie 

națională și Arheologie și continuă munca marelui profesor.  

 Aș fi vrut să fie în viață și să-i pot oferi personal, este o recunoaștere puțin 

cam târzie pentru ce a făcut pentru orașul Constanța, pentru județul Constanța, 

pentru România.  

   

 Înainte de a trece la cel de-al doilea punct, domnul Palaz s-a scuzat, avea o 

problemă personală și s-a retras din ședință. Mergem mai departe cu ședința.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional nr.1 la protocolul de 

colaborare între Institutul de Arheologie "V. Pârvan", Institutul Naţional al 

Patrimoniului şi U.A.T. Judeţul Constanţa prin Consiliul Judeţean Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  
3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.206/2018, aprobarea Actului Adiţional nr.3 la Acordul de Parteneriat încheiat 

între Unitatea Adminstrativ Teritorială Judeţul Constanţa şi Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa, a indicatorilor 

tehnico-economici revizuiţi şi a indicatorilor energetici aferenţi proiectului 

"Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Poarta 

Albă". 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Extindere Delfinariu, 

Municipiul Constanţa" şi a indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI. 

 

 Înainte de a vota proiectul, vreau să vă prezint un filmuleț. Este un proiect 

câștigat la Ministerul Turismului de extindere a Delfinariului Constanța, din cadrul 

Complexului Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 

 Vă spun eu câteva cuvinte: prin acest proiect se dorește aducerea 

Delfinariului la standarde europene. Se realizează o zonă ce poate fi descoperită în 

sezonul favorabil, vorbim de cele 8 luni, pentru a se îmbunătăți condițiile de viață a 

delfinilor, creșterea atractivității delfinilor și, între reprezentații, prin realizarea 
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unei suprafețe vitrate acrilice. Valoarea totală a proiectului este de aproximativ 4,7 

milioane euro. Sper să-l semnăm cât mai repede și ulterior să ne apucăm de 

construcție. Bun. Cred că v-ați făcut idee despre ce este vorba, ați văzut cum va 

arăta.      

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

Dl. Belu Sorin: Numai puțin, domnule președinte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eu vă ascult, nu vă cunosc, trebuia să vă prezentați 

înainte, nici nu știu cine sunteți.   

Dl. Belu Sorin: M-am prezentat. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eu sunt președintele consiliului județean, trebuia să 

veniți să îmi spuneți cine sunteți în primul rând și ce doriți.  

Dl. Belu Sorin: Eu cred că colaborați cu.... 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eu colaborez bine cu doamna secretar. Nu știu dacă 

dumneavoastră știți treaba aceasta. Nu știu cine sunteți.   

Dl. Belu Sorin: Se poate atunci să mă prezint? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă rog frumos.   

Dl. Belu Sorin: Bună ziua! Mă numesc Belu Sorin și sunt de la Grupul Civic 

Baricada Verde. Am încercat să mă înscriu la punctul 4. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Hotărâți-vă, ați incercat s-au v-ați înscris?    

Dl. Belu Sorin: Mi s-a zis că nu este cu înscriere și atunci când vine punctul 4... 

D-na Belu Mariana: V-am spus că o să cereți permisiunea domnului președinte să 

interveniți. Asta v-am spus.  

Dl. Belu Sorin: Da! Și am lăsat să se termine filmul, ați văzut, mi se pare normal, 

ca să fie filmul terminat și să spun punctul de vedere la punctul 4.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: În numele cui vorbiți, în numele asociației sau în 

nume personal?  

Dl. Belu Sorin: Și una și alta. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu sunt informat, nu vă cunosc vreau să știu cu cine 

stau de vorbă sau colegii mei consilieri vor să știe cu cine stau de vorbă.  

Dl. Belu Sorin: O parte mă cunosc.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O parte vă cunosc. Eu nu vă cunosc, de exemplu.  

Dl. Belu Sorin: Nu este nimica. Haideți să vă zic de punctul 4. Este vorba de 

mărirea Delfinariului. În foarte multe țări, chiar acum 2 săptămâni, Canada a 

anunțat că delfinariile vor fi închise. Îl salut pe domnul director, numai că, trebuie 

să considerăm că delfinii sunt niște vietăți. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Spuneți despre acest subiect, ce doriți! 
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Dl. Belu Sorin: Acest subiect, haideți să îl retragem pentru o lună și să îl refacem. 

Știu că este vorba de fonduri.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Spuneți-ne despre ce este vorba, vă rugăm frumos.  

Dl. Belu Sorin: De aducerea a cât mai mulți delfini la Delfinariu prin această 

mărire.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat?  

Dl. Belu Sorin: Cam despre asta este vorba. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc. Vă dau răspunsul imediat. 

 În primul rând, în această extindere, vor fi delfini născuți în captivitate, nu 

vor fi delfini pescuiți sau ce vreți dumneavoastră să invocați. 

 Mulțumesc, v-am ascultat cu mare atenție, la fel faceți și dumneavoastră, ca 

să nu avem disensiuni. 

 În ceea ce privește ce propuneți dumneavoastră, v-aș sfătui ca în anul 2020  

să candidați la consiliul județean și să puteți supune proiecte pe ordinea de zi și 

atunci vom retrage sau vom pune proiecte pe ordinea de zi în funcție de cum spune 

legea, adică, un consiliu județean poate iniția hotărâri de consiliu județean. Vă 

mulțumesc! Trecem la următorul punct.    

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţei de traseu pentru 

efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform 

Legii serviciilor de transport public local nr.92/2007, operatorului de transport S.C. 

Flaviu Transcom S.R.L.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
6. Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare constituit în 

favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa 

asupra unor imobile situate în judeţul Constanţa, localitatea Eforie Sud, str. 

Republicii, nr.7 şi aprobarea trecerii acestora din domeniul public al Judeţului 

Constanţa în domeniul privat al Judeţului Constanţa, în vederea desfiinţării 

acestora prin demolare. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
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Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, cu mențiunea ca la acea clădire, de 

85 mp, cu destinația magazie, în documente se regăsește ca și magazie, dar am 

făcut vizita pe teren, practic nu există nimic, sunt două roabe de pământ. 

 Societatea comercială care va câștiga acest contract de demolare, vă supun 

atenției, să nu treacă la decontare și demolarea acestei clădiri pentru că este doar în 

hârtii nu și fizic.     

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă dați seama, am avut discuția și ieri la mine în 

birou, am hotărât ca în momentul în care cine va câștiga licitația să nu ia în calcul 

și acea demolare. Vă mulțumesc, domnule consilier.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
7. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie de la "Asociaţia 

Dobrogea Unită". 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării serviciilor de pază şi 

monitorizare pentru anul 2019 la obiectivele aparţinând Consiliului Judeţean 

Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

 

 Vă ascult domnule consilier. 

 

Dl. Iordache Marian: O scurtă intervenție. Inițiatorul la acest punct ne propune 

un tarif care este cu 50% mai mare decât tarifele practicate pe piață, de către cel 

mai scump operator privat, în județul Constanța și, de aceea, grupul PNL este 

împotrivă. Vă mulțumesc.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. Supun la vot.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 20 voturi pentru. 14 voturi împotrivă(grupul PNL). 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ca să vă răspund, domnule consilier de la PNL, la 

consiliul județean nu se fac evaziuni fiscale cum invocă alții. 

Dl. Crușoveanu Marian: Dați-mi voie, domnule președinte. Având în vedere că 

prețurile s-au majorat de anul trecut până anul acesta cu 20%, la acestă Direcție de 

Pază, s-a făcut și o cercetare de piață și, cum a spus colegul meu mai devreme, cea 

mai mare ofertă de pe piață, v-am spus sunt firme.. 



15 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles, domnule consilier, noi am avut discuția 

aceasta, ne-am lămurim nu o să intru în contradicție cu dumnevaoastră, pentru că 

inițiatorul proiectului nu este aici.   

Dl. Crușoveanu Marian: Știu. Dar totuși vorbim de o sumă de 600 mii lei pe 

lună, sunt 7.200 mil pe an.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu sunt acestea calculele. Acest proiect a trecut, 

trecem mai departe. Vă mulțumesc foarte mult.   

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt mai mulți bani. Sunt 3.600 mil pe care îi dăm 

degeaba.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am avut discuția aceasta, v-ați lămurit la mine în 

birou, acum văd că nu mai sunteți lămurit.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu am fost niciodată lămurit, să știți.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dar trecem mai departe că a trecut acest proiect. Ați 

votat împotrivă. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanţa în domeniul 

public al Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: Sunt 33 de voturi, domnul Memiș a părăsit sala, să înțeleg! 

Deci, nu mai votează, ca să știm.  33 voturi pentru. 

 

Grupul PNL: Da! 

 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
10. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa 

pentru S.C. Bueno Comp S.R.L. în vederea realizării lucrărilor "alimentare cu 

energie electrică, obiectiv cu destinaţia restaurant". 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

11. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenţei Colegiului Director al 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 



16 

 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Cojanu 

Maria pentru minorul Conţu Constantin. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
13. Proiect de hotărâre privind modificarea numărului de linii de gardă aprobate 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa prin 

Hotărârea Consiliului Judeţean Constanţa nr.224/27.07.2018. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor speciale pentru activităţile de 

stare civilă şi evidenţă a persoanelor prestate de către Direcţia Generală de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa în anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale pentru furnizarea datelor cu 

caracter personal, la nivel teritorial, de către Direcţia Generală de Evidenţă a 

Persoanelor Constanţa, pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii aferente anului 2018 pentru Direcţia Generală de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 
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D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2018. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
18. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018 pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă "Sf. Apostol Andrei" Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
19. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018, pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
20. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiţii pe anul 2018, ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

21. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 
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D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli, a listei de investiţii şi modificarea programului de evenimente culturale 

pe anul 2018, pentru Biblioteca Judeţeană " I.N. Roman" Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
23. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a 

listei de investiţii şi a programului de evenimente culturale pe anul 2018, pentru 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa "Teodor T. Burada". 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
24. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018, pentru Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
25. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
26. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

listei de investiţii pe anul 2018, pentru Teatrul de Stat Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
27. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018 de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
28. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ teritoriale a 

unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, 

susţinerea programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de 

infrastructură care necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Punctul nr.29 o să îl las la sfârșit. 

30. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Cîrchea 

Constantin. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
31. Proiect de hotărâre privind privind constatarea încetării de drept a unui mandat 

de consilier judeţean. 

Dl. Măndilă Gheorghe: Se votează? 

D-na.Belu Mariana: Da. Se votează, este o hotărâre în constatare dar se supune 

votului. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

29. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean şi a listei de investiţii 

pe anul 2018. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 
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D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, o întrebare! Domnul Claudiu Palaz a 

fost prezent astăzi, la ședința aceasta? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La început.  

D-na Belu Mariana: Și eu mă întreb, cei care pleacă în timpul ședinței, care vin 

mai târziu, să știți că eu întotdeauna vă pontez, prezenți, de la cap la coadă. Ca să 

rezolvăm și această problemă, că au fost prezenți.    

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Le acordăm credit pentru că este ultima ședință din 

an. Declar ședința închisă.  

  Vreau să vă urez tuturor, La mulți ani! sănătate multă, pace sufletească, că 

avem nevoie cu toții de ea și să ne vedem la anul mai bine și mai fericiți, și mai 

buni.   

 

x 
  

 

PREŞEDINTE, 

ȚUȚUIANU MARIUS HORIA 

 

 

 

 

 

SECRETAR AL JUDEŢULUI, 

BELU MARIANA  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Întocmit,                                                                                                              

Grovu Mihaela 


